

မေးလေ့ရှိသောမေးခွန်းများ (FAQs)

School Pandemic EBT (P-EBT) အကြောင်း

2022-2023 ပညာသင်နှစ်အတွက် (ဇန်နဝါရီလ 4 ရက်၊ 2023)

မေးခွန်း 1- P-EBT ဆိုသည်မှာမည်သည့်အရာဖြစ်သနည်း။

အဖြေ - ၎င်းသည် COVID-19 နှင့်သက်ဆိုင်သောကျောင်းပိတ်မှုများနှင့်ကျောင်းပျက်ကွက်မှုများကြောင့် ထိခိုက်ခံခဲ့ရသော အိမ်ထောင်စုများအား ဖက်ဒရယ်အစိုးရမှ အတည်ပြုထားသော ယာယီစားနပ်ရိက္ခာအကျိုးခံစား ခွင့်တစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

မေးခွန်း 2 - P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်များရရှိရန်အတွက်

မည်သူကအရည်အချင်းပြည့်မီပါသနည်း။

အဖြေ - National School Lunch Program တွင် ပုံမှန်အားဖြင့် အခမဲ့စားသုံးနိုင်သောအစားအစာများ သို့မဟုတ် လျှော့စျေးပေးထားသောအစားအစာများကို ရရှိမည့် ကျောင်းသားများနေထိုင်သော Vermont ပြည်နယ်အိမ်ထောင်စုများ (ကျေးဇူးပြု၍ ယခုပညာသင်နှစ်အတွက် စာသင်ကျောင်းလုံးဆိုင်ရာအစားအစာများအကြောင်းနှင့်ပတ်သက်၍ မေးခွန်း 3 ကိုလည်းကြည့်ရှုပေးပါ။)။ အောက်ပါအတိုင်းဆိုလျှင်ယင်းလအတွက် အကျိုးခံစားခွင့်များကိုရရှိနိုင်ပါသည် -

- အကယ်၍ ကျောင်းသားတွင် တစ်လအတွင်း COVID- ရောဂါကြောင့်ခွင့်ပေးထားသောကျောင်းပျက်ကွက်ခွင့်ကိုရရှိထားပြီးဖြစ်ပြီး
- ကျောင်းသား၏ စာသင်ကျောင်းသည် P-EBT အတွက် “အရည်အချင်းပြည့်မီခွဲ” ပြီးဖြစ်ပါကရရှိနိုင်ပါသည်။ စာသင်ကျောင်းတစ်ကျောင်းသည် P-EBT အတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီသောကျောင်းတစ်ကျောင်းဖြစ်ပုံကို လေ့လာနိုင်ရန်အတွက် ပြည်နယ်အစီအစဉ်ကို ကြည့်ရှုပေးပါ- <https://dcf.vermont.gov/esd/P-EBT>။

မေးခွန်း 3 - Vermont ပြည်နယ်ရှိ ယူနီဗာဆယ်ကျောင်း

ဆိုသည်မှာမည်သည့်အရာဖြစ်သနည်း။ အဆိုပါအရာသည် P-EBT

ဆိုင်ရာအရည်အချင်းပြည့်မီမှုကို အကျိုးသက်ရောက်မှုရှိပါသလား။

အဖြေ - Vermont ပြည်နယ်ရှိဥပဒေပြုလွှတ်တော်သည် အစိုးရစာ သင်ကျောင်းအား လုံးနှင့် သီးခြားရပ်တည်သော စာသင်ကျောင်းအချို့တွင် Vermont ပြည်နယ်ရှိ ယူနီဗာဆယ်ကျောင်းအစားအစာများအတွက် ပြည် နယ်ရန်ပုံငွေထောက်ပံ့ပေးသည့် Act 151 (2022)၊ ဥပဒေတစ်ရပ်ကိုအ တည်ပြုခဲ့ပါသည်။ ဆိုလိုသည်မှာ Vermont ပြည်နယ်ရှိ အစိုးရစာသင်ကျောင်းတိုင်းနှင့် သီးခြားရပ်တည်သော စာသင်ကျောင်းအချို့သည် National School Lunch Program တွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်နေကြပြီး 2022-2023 ခုနှစ်စာ သင်နှစ်တွင် CEP သို့မဟုတ် Provision 2 ကို လည်ပတ်လုပ်ဆောင်နေပါသည်။ စာသင်ကျောင်းတစ်ကျောင်းစီသည် အရည်အချင်းပြည့်မီမှုရှိပြီးသည်နှင့်တစ်ပြိုင်နက် (အထက်ပါ မေးခွန်း 2 ကိုကြည့်ရှုပေးပါ)၊ COVID- နှင့်သက်ဆိုင်သည့်အကြောင်းရင်းကြောင့် ကျောင်းပျက်ကွက်ထားသော အဆိုပါစာသင် ကျောင်းများရှိကျောင်းသားအားလုံးသည် ၎င်းတို့ပျက်ကွက်ထားသည့်နေ့ရက်များအတွက် P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်တစ်ခုကိုရရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။ National School Lunch Programနှင့် စာသင်ကျောင်းရှိအစား အစာများအတွက် အိမ်ထောင်စုများကိုအခကြေးငွေကောက်ခံသည့်သီးခြားရပ်တည်သောစာသင်ကျောင်းများတွင် ကျောင်းသားများသည် အခမဲ့စားသုံးနိုင်သော သို့မဟုတ် လျှော့ဈေးပေးထားသောအစားအစာများကိုရှိနိုင်ရန်အတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီမှုသာလျှင် အကျိုးခံစားခွင့်ကို ရရှိမည်ဖြစ်ပါ သည်။

မေးခွန်း 4- COVID-နှင့်သက်ဆိုင်သော ခွင့်တောင်းပြီး ကျောင်းပျက်ကွက်ခြင်းဆိုသည်မှာ မည်သည်တို့ ဖြစ်ပါသနည်း။

အဖြေ - COVID-နှင့်သက်ဆိုင်သောခွင့်တောင်းထားသည့်ကျောင်းပျက်ကွက်ခြင်းဆိုသည်မှာ အောက်ပါမည်သည့်အကြောင်းပြချက်များအတွက်မဆို တစ်လအတွင်း ခွင့်တောင်းထားသောကျောင်းပျက်ကွက်ခြင်းကို ဆိုလိုပါသည် -

- COVID-ရောဂါရှိခြင်း သို့မဟုတ် COVID ရောဂါရှိသည်ဟုယူဆရခြင်း၊

- COVID-ရောဂါရှိသူနှင့် အနီးကပ်ထိတွေ့မှုရှိသည့်သူတစ်ဦးကိုဖော်ထုတ်နိုင်ခြင်း၊
- COVID ရောဂါအတွက် ကွာရန်တင်းဝင်ရန် နှင့်/သို့မဟုတ် စမ်းသပ်စစ်ဆေးရန်လိုအပ်ကြောင်းထောက်ပြပေးသည့် COVID ရောဂါလက္ခဏာများ သို့မဟုတ်
- ရောဂါလက္ခဏာရှိသောဖြစ်ရပ်များ၊ COVID ရောဂါရလဒ်တစ်ခုကြောင့် ဝန်ထမ်းရှားပါးမှုများ၊ ရောဂါကူးစက်မှုကင်းဆက်ခြေရာခံရန်လိုအပ်မှု စသည်တို့အပါအဝင် COVID-နှင့်သက်ဆိုင်သည့်အကြောင်းရင်းတစ်ခုကြောင့် အစီအစဉ်မရေးဆွဲထားသောစာသင်ခန်း၊ အတန်း သို့မဟုတ် ကျောင်းပိတ်ခြင်း သို့မဟုတ် အွန်လိုင်းမှနေ၍သင်ကြားပို့ချခြင်းအကူးအပြောင်းကာလကိုလုပ်ဆောင်ခြင်း။
- COVID-နှင့်သက်ဆိုင်သည့်ကျောင်းပျက်ကွက်ခြင်းများအကြောင်းနှင့်ပတ်သက်၍ နောက်ထပ်အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိရှိနိုင်ရန်အတွက် ကျေးဇူးပြု၍ <https://education.vermont.gov/documents/definition-of-covid19-related-absences-for-purposes-of-issuing-pebt-benefits> တွင်ကြည့်ရှုပေးပါ။

မေးခွန်း 5 - ဆီးနှင်းများကျသည့်နေ့တစ်နေ့ကြောင့် သို့မဟုတ် ပေါက်ထွက်သွားသောရေပိုက်တစ်ခုကြောင့် သို့မဟုတ် ပျက်သွားသောအပူပေးစနစ်တစ်ခုကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့၏စာသင်ကျောင်းကိုပိတ်ထားခဲ့ပါသည်။ ကျောင်းပျက်ကွက်ထားသောယင်းနေ့ရက်များတွင် P-EBT ကိုရရှိနိုင်ရန်အတွက် ယင်းကျောင်းသားများသည်အရည်အချင်းပြည့်မီမရှိပါသလား။

အဖြေ - အရည်အချင်းပြည့်မီမရှိပါ။ COVID နှင့်သက်ဆိုင်သည့်အကြောင်းရင်းကြောင့် ရေတွက်ထားသောကျောင်းပိတ်ခြင်းအတွက်သာလျှင်။

မေးခွန်း 6။ ကျွန်ုပ်၏အိမ်ထောင်စုသည် အရည်အချင်းပြည့်မီခြင်း ရှိ၊ မရှိကို ကျွန်ုပ်မည်ကဲ့သို့ သိရှိနိုင်မည်နည်း။

အဖြေ - Vermont ပြည်နယ်မှပေးထားသည့် စံနှုန်းများအပေါ်အခြေခံ၍ သင့်ကျောင်းသား၏စာသင်ကျောင်းသည် သင့်ကျောင်းသားအရည်အချင်းပြည့်မီမှုရှိမရှိကိုဆုံးဖြတ်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းတို့တွင် ဖိုင်တွဲပါမှန်ကန်သောအချက်အလက်များရှိကြောင်းသေချာစေရန်အတွက် စာသင်ကျောင်းမှ သင့်ထံသို့ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။ ၎င်းတို့၏တောင်းဆိုမှုကို ကျေးဇူးပြု၍တုံ့ပြန်ပေးပါ။ အကယ်၍ သင်သည်အရည်အချင်းပြည့်မီပါက သင်သည် အကျိုးခံစားခွင့်ကိုမည်သို့မည်ပုံရရှိမည့်အကြောင်းနှင့် မည်သည့်အချိန်တွင်ရရှိမည့်အကြောင်းကိုရှင်းပြထားသည့် ကလေးများနှင့် မိသားစုများရေးရာဌာန (DCF) ထံမှတစ်စောင်ကိုသင်ရရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။

မေးခွန်း 7 - ပြီးခဲ့သည့်စာသင်နှစ် (2021-22) ခုနှစ်တွင် P-EBT ကတ်တစ်ကတ်ကို ကျွန်ုပ်လက်ခံရရှိခဲ့သော်လည်း ယခုအခါတွင်၎င်းကိုမရရှိတော့ပေ။ ယင်းသို့မရရှိခြင်းသည် ပြဿနာတစ်ခုဖြစ်ပါသလား။

အဖြေ - DCF မှသင့်ထံသို့အစားထိုးကတ်တစ်ခုကိုပေးပို့နိုင်ပါသည်။ ညွှန်ကြားချက်များကို ဧပြီလ၊ 2023 ခုနှစ်တွင်ထုတ်ပြန်မည့်အကျိုးခံစားခွင့်ဆိုင်ရာအသိပေးစာများတွင် ထည့်သွင်းမည်ဖြစ်ပါသည်။ အကယ်၍ သင်ကတ်အသစ်တစ်ခုကိုရရှိပါက ကျေးဇူးပြုပြီးသင်၏ကတ်ကိုသိမ်းထားပါ။ ဤပညာသင်နှစ်တွင် ငွေပေးချေမှုများသည်တစ်ကြိမ်ထက်မကရှိလိမ့်မည်ဖြစ်သောကြောင့် ၎င်းတွင် အပိုထပ်ဆောင်းအကျိုးခံစားခွင့်များကိုထည့် သွင်းထားနိုင်ပါသည်။

မေးခွန်း 8 - အကျိုးခံစားခွင့်များကို မည်သည့်အချိန်တွင်ထုတ်ပြန်ပေးပါမည်နည်း။

အဖြေ - စက်တင်ဘာလ 2022 ခုနှစ် မှ ဇန်နဝါရီလ 2023 ခုနှစ်အထိ အကျိုးခံစားခွင့်ပေးမည့် ပထမဆုံးတစ်သုတ်ကို ဧပြီလ 2023 ခုနှစ်တွင်ထုတ်ပြန်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဖေဖော်ဝါရီ 2023 မှ ဇွန်လ 2023 အထိ အကျိုးခံစားခွင့်များကို ဩဂုတ်လ 2023 ခုနှစ်တွင်ထုတ်ပြန်ပေးနိုင်ရန်အတွက်စီစဉ်ထားပါ သည်။ တိကျမှုရှိသောနောက်ထပ်အချက်အလက်များကို သိရှိနိုင်ရန်အတွက် DCF ဝဘ်ဆိုဒ်တွင်အပ်ဒိတ်လုပ်ထားသော FAQ များကိုသိရှိနိုင်ရန်အတွက် ကျေးဇူးပြု၍

ဆက်လက်စစ်ဆေးပေးပါ - [https:// dcf. vermont.gov/esd/P-EBT](https://dcf.vermont.gov/esd/P-EBT)။

ဤပညာသင်နှစ်အတောအတွင်း COVID-19

ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာအရေးပေါ်အခြေအနေပြီးဆုံးပါက ဖက်ဒရယ်အစိုးရသည် ဤစာသင်နှစ်အတွက် P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်များကို ရပ်ဆိုင်းမည်ဖြစ်ကြောင်း ကျေးဇူးပြု၍ သတိပြုပေးပါ။

ယင်းဖြစ်ရပ်တွင် P-EBT ကိုရရှိနိုင်မည့်နောက်ဆုံးလကိုသတိပြုမိနိုင်ရန်အတွက် ယင်းFAQများကို အပ်ဒိတ်လုပ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

မေးခွန်း 9- P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်သည် မည်မျှကုန်ကျမည်နည်း။

အဖြေ - ကျောင်းသားတစ်ဦးတွင် COVID

နှင့်သက်ဆိုင်သည့်ခွင့်တောင်းထားသောကျောင်းပျက်ကွက်ခြင်းကိုရရှိထားပြီးဖြစ်ပြီး ၎င်းခွင့်တောင်းထားသောကျောင်းပျက်သည့်နေ့ရက်တစ်ရက်စီအတွက် P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်မှာ 8.18 ဒေါ်လာဖြစ်ပါသည်။

မေးခွန်း 10 - အိမ်ထောင်စုတွင်ကလေးမည်မျှရှိသည်ဖြစ်စေ P-EBT

အကျိုးခံစားခွင့်များသည် အတူတူပင်ဖြစ်ပါသလား။

အဖြေ - ကျောင်းသားများလစဉ်ရရှိထားသော COVID

နှင့်သက်ဆိုင်သည့်ခွင့်တောင်းထားသောကျောင်းပျက်ကွက်ရက်အရေအတွက်အပေါ်အခြေခံ၍ လစဉ်အကျိုးခံစားခွင့်ပမာဏကို ၎င်းကျောင်းသားတစ်ဦးချင်းစီအတွက် သီးသန့်သတ်မှတ်ထားပါသည်။ ဝို အိမ်ထောင်စုများသည် P-EBT ကိုရရှိရန်အတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီခဲ့သော အိမ်ထောင်စုရှိကလေးတစ်ဦးစီ၏ လစဉ်လတိုင်းရှိရက်အရေအတွက်များအပေါ်အခြေခံ၍ မတူညီသောအကျိုးခံစားခွင့်များကို ရရှိမည်ဖြစ်ပါ သည်။

မေးခွန်း 11 - ကျွန်ုပ်၏ကျောင်းသားအတွက်အုပ်ထိန်းခွင့်ကို

အိမ်ထောင်နှစ်စုကြားတွင်အုပ်စုခွဲထားပါသည်။ မည်သူကအကျိုးခံစားခွင့်ကိုရရှိမည်ဖြစ်ပါ သနည်း။

အဖြေ - အကျိုးခံစားခွင့်ကိုကျောင်းသား၏စာသင်ကျောင်းမှ "အိမ်ထောင်ဦးစီး" အဖြစ် စာရင်းသွင်းထားသော အရွယ်ရောက်ပြီးသူထံ သို့ပေးပို့မည်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါအရွယ်ရောက်ပြီးသူသည် ကျောင်းသားအတွက် အခမဲ့ဖြစ်ပြီး လျှော့ဈေးပေးထားသောလျှောက်လွှာတစ်စောင်ကိုတင်သွင်းသည့်အရွယ် ရောက်ပြီးသူ သို့မဟုတ် ကျောင်း၏စနစ်တွင် အဓိကအဆက်အသွယ်အဖြစ် စာရင်းသွင်းထားသည့်အရွယ်ရောက်ပြီးသူဖြစ်နိုင်ပါသည်။ "အိမ်ထောင်ဦးစီး" အဖြစ် စာရင်းသွင်းသင့်သည့်သူကိုအတည်ပြုရန်အတွက် စာသင်ကျောင်းများသည် အိမ်ထောင်စုများကို ဇန်နဝါရီလတွင်ဆက်သွယ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ အကယ်၍ "အိမ်ထောင်ဦးစီး" ကို အပ်ဒိတ်လုပ်ရန်လိုအပ်ပါက စာသင် ကျောင်းကိုဆက်သွယ်ပေးပါ။

မေးခွန်း 12 - အဆိုပါအကျိုးခံစားခွင့်နှင့် ကျွန်ုပ်မည်သည့်အရာကိုဝယ်နိုင်မည်နည်း။

အဖြေ - USDA ဝတ်ဆိုင်ကတ်ပေါ်တွင်သင်၏ P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်ဖြင့် အစားအစာဆိုင်ရာအမျိုးအစားများ ကို ကြည့်ရှုပေးပါ - <https://www.fns.usda.gov/snap/eligible-food-items>။

မေးခွန်း 13 - ကျွန်ုပ်၏ P-EBT ကတ်ကို ကျွန်ုပ်မည်သည့်နေရာတွင် သုံးနိုင်ပါသနည်း။

အဖြေ - 3SquaresVT ကိုလက်ခံသည့်မည်သည့်နေရာတွင်မဆို အရည်အသွေးပြည့်မီသောအစားအသောက်ပစ္စည်းများကိုဝယ်ယူရန်အတွက် ၎င်းကို သင်အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ အဆိုပါအရာတွင် ကုန်စုံဆိုင်များ၊ စူပါမားကတ်များ၊ ကုန်စုံစတိုးဆိုင်များနှင့် Vermont ပြည်နယ်ရှိ လယ်သမားဈေးကွက်များ ပါဝင်ပါသည်။ <https://dcf.vermont.gov/benefits/ebtt> ရှိ DCF ၏ ဝတ်ဆိုင်တွင် ပို၍လေ့လာပေးပါ။

မေးခွန်း 14 - စာသင်ကျောင်းတွင် ကျွန်ုပ်ကလေးများကို မထားထားပါ။ အဆိုပါအကျိုးခံစားခွင့်ကိုကျွန်ုပ်ရရှိနိုင်ပါသလား။

အဖြေ - အဆိုပါအကျိုးခံစားခွင့်သည် National School Lunch Program မှတဆင့် စာသင်ကျောင်းတွင် အခမဲ့စားသုံးနိုင်သော သို့မဟုတ် လျှော့ဈေးပေးထားသောအစားအစာများကို မကြာမကြာရလေ့ရှိသော ကလေးများရှိသောအိမ်ထောင်စုများအတွက်သာလျှင်ဖြစ်ပြီး

ယခုအခါတွင် COVID-နှင့်သက်ဆိုင်သည့်ကျောင်းပျက်ကွက်ခြင်းကြောင့်
ယင်းအစားအစာများကိုနေအိမ်တွင်သာစားသောက်ရန် လိုအပ်ပြီး
လိုအပ်ချက်များပြည့်မီသောအိမ်တွင်နေ၍ပညာလေ့လာသင်ယူသောကျောင်းသားများအတွက်လ
ည်း မေးခွန်း 16. တွင်ဖော်ပြထားပါသည်။

မေးခွန်း 15 - အဆိုပါအကျိုးခံစားခွင့်သည်

အစိုးရစာသင်ကျောင်းရှိကလေးများအတွက်သာလျှင်ဖြစ်ပါသလား။

အဖြေ -မဟုတ်ပါ။

သီးခြားရပ်တည်သောစာသင်ကျောင်းအချို့သည် National School Lunch Program
တွင်ပါဝင်ဆင်နွှဲကြပါက ယင်းစာသင်ကျောင်းများမှကလေးများသည်
အဆိုပါအကျိုးခံစားခွင့်ကိုရရှိရန်အတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီနိုင်ပါသည်။ သို့သော်လည်း
သီးခြားရပ်တည်သောစာသင်ကျောင်းများစွာသည် National School Lunch Program တွင်
မပါဝင်မဆင်နွှဲကြပါက ၎င်းတို့၏ကျောင်းသားများသည် အရည်အချင်းမပြည့်မီနိုင်ပါ။

မေးခွန်း 16 - ကျွန်ုပ်၏ကလေးသည် ယခုနှစ်တွင်

**အိမ်တွင်းကျောင်းကိုတက်နေပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် အကျိုးခံစားခွင့်ကိုရရှိရန်အတွက်
အရည်အချင်းပြည့်မီပါသလား။**

အဖြေ - ဖက်ဒရယ်အစိုးရ၏လမ်းညွှန်ချက်အသစ်အပေါ်အခြေခံ၍ သင်သည် P-EBT
အကျိုးခံစားခွင့်ကို ရရှိနိုင်ရန်အတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီနိုင်ပါသည်။

အိမ်တွင်နေ၍ပညာလေ့လာသင်ယူသောအောက်ပါကျောင်းသားများသည် ယခုနှစ်တွင် P-EBT
အကျိုးခံစားခွင့်ကိုရရှိနိုင်ရန်အတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီနိုင်ပါသည်-

- ကျောင်းသားသည် 2022-2023 စာသင်နှစ်တွင်
အိမ်တွင်နေ၍ပညာလေ့လာသင်ယူမှုဆိုင်ရာပညာရေးအေဂျင်စီမှတစ်ဆင့်
စာရင်းသွင်းထားပါသည်။

- ဇန်နဝါရီ 27 ရက် 2020 ခုနှစ်နောက်ပိုင်းတွင် အိမ်တွင်နေ၍ပညာလေ့လာသင်ယူမှုအတွက် စာရင်းသွင်းထားသောကျောင်းသား (ဇန်နဝါရီ 27၊ 2020 ခုနှစ်မတိုင်မီ အိမ်တွင်းစာလေ့လာသင်ယူမှုအတွက် စာရင်းသွင်းထားသော ကျောင်းသားများသည် အရည်အချင်းမပြည့်မီပါ)
- အကယ်၍ ကျောင်းသားသည် ဇန်နဝါရီလ 2020 ခုနှစ်ကတည်းက Vermont ပြည်နယ်တွင် ကျောင်းသားသစ်ဖြစ်သည့်အတွက်ကြောင့် Vermont ပြည်နယ်ရှိစာသင်ကျောင်းကို ယခင်က လူကိုယ်တိုင်မတက်ဖူးပါက သို့မဟုတ် ကလေးသည် ယခုပညာသင်နှစ်တွင် သူငယ်တန်း၊ ပထမတန်း သို့မဟုတ် ဒုတိယတန်းတွင် တက်နေပါက၊ မိဘ/အုပ်ထိန်းသူသည် COVID ရောဂါနှင့်ပတ်သက်ပြီး စိုးရိမ်ပူပန်မှုများကြောင့် ၎င်းတို့၏ကလေးအား ယခုပညာသင်နှစ်တွင် အိမ်တွင်နေ၍ပညာသင်ယူခိုင်းထားကြောင်းကိုဖော်ပြသည့် သက်သေအထောက်အထားတစ်ခုကို ပြည့်ပြည့်စုံစုံပေးရပါမည်။

မေးခွန်း 17 - ပညာရေးအေဂျင်စီမှတစ်ဆင့် အိမ်တွင်နေ၍ပညာလေ့လာသင်ယူမှုတွင် စာရင်းသွင်းထားသော မိသားစုများသည် ဤပညာသင်နှစ်တွင် P-EBT

အကျိုးခံစားခွင့်များကိုရရှိနိုင်ရန်အတွက် လျှောက်ထားရန် လိုအပ်ပါသလား။

အဖြေ -မလိုအပ်ပါ။ AOE နှင့် DCF သည် အိမ်တွင်နေ၍ပညာလေ့လာသင်ယူမှုဆိုင်ရာ P-EBT

အကျိုးခံစားခွင့်များကို ထုတ်ပြန်ပေးရန်အတွက်

ဖိုင်တွဲပေါ် ရှိအိမ်တွင်းစာလေ့လာသင်ယူမှုဆိုင်ရာစာရင်းပေးသွင်းထားသည့်အချက်အလက်များ

ကို အသုံးပြုသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ Vermont ပြည်နယ်ရှိ အစိုးရကျောင်းအားလုံးသည် Provision

2 နှင့် CEP မှတစ်ဆင့် အခမဲ့စားသုံးနိုင်သောအစားအသောက်များကို

ပေးကမ်းသွားမည်ဖြစ်သောကြောင့် မေးခွန်း 16 တွင်ဖော်ပြထားသော

လိုအပ်ချက်များပြည့်မီသော

အိမ်တွင်နေ၍ပညာလေ့လာသင်ယူမှုကိုပြုလုပ်နေသည့်ကျောင်းသားများသည် အခမဲ့စားသုံးနိုင်ပြီး

လျှော့စျေးပေးထားသောစာသင်ကျောင်းရှိအစားအစာများအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီကြောင်း

ဖော်ပြစရာမလိုဘဲ အကျိုးခံစားခွင့်များကိုရရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။ စာရင်းသွင်းခြင်း သို့မဟုတ် AOE

ဖိုင်တွင် ဆက်သွယ်ရန် အချက်အလက်များနှင့် ပတ်သက်သည့် မေးခွန်းများရှိပြီး ၎င်းတို့၏

ကလေးအား COVID ရောဂါနှင့်ပတ်သက်၍ စိုးရိမ်ပူပန်မှုများကြောင့် ယခုနှစ်တွင်

အိမ်တွင်နေ၍ပညာသင်ယူခိုင်းထားကြောင်းအတည်ပြုပေးနိုင်ရန်အတွက် အထောက်အထားများကို ဖြည့်စွက်ရန်လိုအပ်သော မိသားစုများအနေဖြင့် ၎င်းအထောက်အထားများကိုဖြည့်စွက်ပေးရမည်ဖြစ်ပါက AOE သည် အိမ်တွင်းစာလေ့လာသင်ယူမှုကိုပြုလုပ်နေသည့်မိသားစုများနှင့် အဆက်အသွယ်လုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

မေးခွန်း 18 - အိမ်တွင်နေ၍ပညာလေ့လာသင်ယူမှုဆိုင်ရာ P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်သည် မည်မျှကုန်ကျမည်နည်း။

အဖြေ - AOE မှတစ်ဆင့်အိမ်တွင်နေ၍ပညာလေ့လာသင်ယူမှုတွင်ကျောင်းသားအား စာရင်းသွင်းထားသည့် စက်တင်ဘာလမှ ဇွန်လအထိ အိမ်တွင်နေ၍ပညာလေ့လာသင်ယူမှုဆိုင်ရာအကျိုးခံစားခွင့်သည် တစ်လလျှင် 143.15 ဒေါ်လာ ဖြစ်ပါသည်။ ဤစာသင်နှစ်အတောအတွင်း COVID-19 ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာအရေးပေါ်အခြေအနေပြီးဆုံးပါက ဖက်ဒရယ်အစိုးရသည် ဤစာသင်နှစ်အတွက် P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်များကို ရပ်ဆိုင်းမည်ဖြစ်ကြောင်း ကျေးဇူးပြု၍ သတိပြုပေးပါ။

ယင်းဖြစ်ရပ်တွင် P-EBT ကိုရရှိနိုင်မည့်နောက်ဆုံးလကိုသတိထားမိစေရန်အတွက် အဆိုပါ FAQ များကို အပ်ဒိတ်လုပ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

မေးခွန်း 19 - အိမ်တွင်နေ၍ပညာလေ့လာသင်ယူမှုဆိုင်ရာ P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်ကို မည်သည့်အချိန်တွင် ထုတ်ပြန်ပေးမည်နည်း။

အဖြေ - အိမ်တွင်နေ၍ပညာလေ့လာသင်ယူမှုဆိုင်ရာအကျိုးခံစားခွင့်ကိုမေလ 2023 ခုနှစ်တွင် တစ်ဆက်တည်းထုတ်ပြန်ပေးမည်ဖြစ်ပြီး ဖက်ဒရယ်ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာအရေးပေါ်အခြေအနေသည် ဇွန်လမတိုင်မီမပြီးဆုံးပါက ၎င်းအကျိုးခံစားခွင့်တွင် စက်တင်ဘာလမှဇွန်လအထိအကျိုးခံစားခွင့်များပါဝင်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ယင်းဖြစ်ရပ်တွင် P-EBT ကိုရရှိနိုင်မည့်နောက်ဆုံးလကိုသတိထားမိစေရန်အတွက် အဆိုပါ FAQ များကို အပ်ဒိတ်လုပ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

မေးခွန်း 20 - စာသင်ကျောင်းပိတ်သည့်အချိန်တွင် သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်၏ကလေးကျောင်းပျက်သည့်အခါတွင် ကျွန်ုပ်တို့သည် သွားယူရမည့်အစားအစာများကို သွားယူမည်ဖြစ်ပါသည် သို့မဟုတ် အစားအစာများကို စာသင်ကျောင်းမှ နေအိမ်သို့ပို့ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ အကယ်၍ ကျွန်ုပ်သည် P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်ကိုရရှိပါက ကျွန်ုပ်သည် ယင်းအစားအစာများရယူခြင်းကိုလုပ်ဆောင်ခြင်းအား ရပ်တန့်ရမည်ဖြစ်ပါသလား။ ယင်းအစားအစာများရယူခြင်းသည် အကျိုးခံစားခွင့်ရရှိနိုင်ရန်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့အား အရည်အချင်းမပြည့်မီဖြစ်စေပါသလား။

အဖြေ -မလိုအပ်ပါ။ အွန်လိုင်းမှနေ၍လေ့လာသင်ယူသည့်နေ့ရက်များအတွက် အစားအစာများကိုလက်ခံရရှိနေသော ကျောင်းသားများသည် P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်ကိုရရှိနိုင်ရန်အတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီဆဲပင်ဖြစ်ပါသည်။ ယင်းအစားအစာများကို သင်ရရှိနိုင်ဆဲပင်ဖြစ်ပြီး အဆိုပါအကျိုးခံစားခွင့်ကိုရရှိနိုင်ရန်အတွက် သင်အရည်အချင်းပြည့်မီနေဆဲပင်ဖြစ်ပါသည်။

မေးခွန်း 21 - စာသင်ကျောင်း သို့မဟုတ် အိမ်တွင်နေ၍ပညာလေ့လာသင်ယူမှုတွင် စာရင်းမသွင်းရသေးသည့် အခြားကလေးများ ကျွန်ုပ်တို့တွင်ရှိပါသည်။ ၎င်းတို့သည် အကျိုးခံစားခွင့်ရရှိနိုင်ရန်အတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီပါသလား။

အဖြေ -မဟုတ်ပါ။ အကျိုးခံစားခွင့်ကို National School Lunch Program တွင် ပုံမှန်အားဖြင့် တက်ရောက်နေသည့် စာသင်ကျောင်းတစ်ကျောင်းတွင် စာရင်းသွင်းထားသော ကလေးများ သို့မဟုတ် မေးခွန်း 16 ပါ စံသတ်မှတ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီမှုရှိသော AOE မှတစ်ဆင့် အိမ်တွင်နေ၍ပညာလေ့လာသင်ယူမှုတွင် စာရင်းသွင်းထားသော အရည်အချင်းပြည့်မီသောကျောင်းသားများအတွက်သာလျှင် ရရှိနိုင်ပါသည်။

မေးခွန်း 22 - ကျွန်ုပ်၏ကလေးများသည် National School Lunch Program တွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်နေသည့် သီးခြားရပ်တည်သောစာသင်ကျောင်းတစ်ကျောင်းကို တက်ရောက်နေပါသည်။ ကျွန်ုပ်၏ကလေးများသည် ယခင်က အခမဲ့စားသုံးနိုင်သော သို့မဟုတ် လျော့စျေးပေးထားသောအစားအစာများကို ရရှိနိုင်ရန်အတွက် အရည်အချင်းမပြည့်မီခွဲသော်လည်း ယခုအခါတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ အခြေအနေသည် တစ်မျိုးတစ်ဖုံပြောင်းလဲသွားပါသည်။ P-EBT ကို ကျွန်ုပ်ရရှိနိုင်ပါသလား။

အဖြေ - သင်၏ငွေကြေးဆိုင်ရာအခြေအနေသည် တစ်မျိုးတစ်ဖုံပြောင်းလဲသွားပါက အောက်ပါကို - လျှောက်ထားရန်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့ သင့်ကိုတိုက်တွန်းအပ်ပါသည်။

- 3SquaresVT - အကယ်၍ သင်သည် လစဉ်အကျိုး ခံစားခွင့်တစ်ခုကိုရရှိပါကသင့်ကလေးသည် ကျောင်းတွင် အခမဲ့စားသုံးနိုင်သောအစားအစာများကို ရရှိနိုင်ရန်အတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်တစ်ခုကို လက်ခံရရှိနိုင်ပါသည်။ <https://dcf.vermont.gov/benefits/3SquaresVT> ရှိ DCF ဝတ်ဆိုဒ်တွင် လျှောက်ထားနည်းကိုရှာဖွေပါ။

- အခမဲ့စားသုံးနိုင်သော သို့မဟုတ် လျော့စျေးပေးထားသောအစားအစာများ - သင့်ကလေး၏စာသင်ကျောင်းသို့မဟုတ် ပညာရေးအေဂျင်စီ၏ဝက်ဆိုက်ဒ်- <https://education.vermont.gov/> မှလျှောက်လွှာကိုယူပါ။ သင့်စာသင်ကျောင်းသို့ တင်သွင်းထားသော အတည်ပြုထားသည့်လျှောက်လွှာများသည် စက်တင်ဘာလ 2022 ခုနှစ်အထိ အကျိုးခံစားခွင့်များကိုပြန်လည်ရရှိနိုင်ရန်အတွက် သင့်အိမ်ထောင်စုအား အရည်အချင်းပြည့်မီစေနိုင်ပါသည်။

မေးခွန်း 23 - အကယ်၍ အဆိုပါအကျိုးခံစားခွင့်ကို ကျွန်ုပ်မလိုချင်ပါက မည်သို့လုပ်ဆောင်ရမည်နည်း။

A: ပါဝင်ဆောင်ရွက်မှုသည် မိမိသဘောဆန္ဒအလျောက်ဖြစ်ပါသည်။ အကယ်၍ သင်သည် မပါဝင်ဆောင်ရွက်ရန်အတွက်ရွေးချယ်ထားပါက -

- သင်၏ 3SquaresVT EBT ကတ်တွင် ထုတ်ပေးထားသည့် အပိုထပ်ဆောင်းအကျိုးခံစားခွင့်များကို အသုံးမပြုပါနှင့်။ သို့မဟုတ်
- သံလိုက်ကြိုးကိုဖြတ်တောက်ပစ်ခြင်းနှင့် ကတ်ကိုလုံခြုံသောနည်းလမ်းတစ်ခုဖြင့် လွှင့်ပစ်ခြင်းမှတစ်ဆင့် သင့်အတွက် အထူးထုတ်ပေးထားသော P-EBT ကတ်ကို လွှင့်ပစ်ပေးပါ။ သင့်ကတ်ကို အခြားသူတစ်ဦးအား သင်ပေး၍မရနိုင်ပါ။

မေးခွန်း 24 - P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်များကို မသုံးစွဲထားပါက ၎င်းအကျိုးခံစားခွင့်များသည် သက်တမ်းကုန်ဆုံးသွားမည်လော။

အဖြေ - ကုန်ဆုံးသွားပါမည်။ ကတ်ကို 274 ရက်အတွင်းအသုံးမပြုထားပါက P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်များ သည် သက်တမ်းကုန်ဆုံးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

မေးခွန်း 25 - ကျွန်ုပ်တို့တွင် နောက်ထပ်မေးခွန်းများ မေးစရာရှိပါသည်။ မည်သည့်နေရာတွင် ကျွန်ုပ်တို့နောက်ထပ်လေ့လာနိုင်ပါသနည်း။

မေးခွန်း - <https://dcf.vermont.gov/esd/P-EBT>

သို့သွားပါသို့မဟုတ်နောက်ထပ်အချက်အလက်များကိုသိရှိနိုင်ရန်အတွက် 1-800-479-6151 ကို ခေါ်ဆို၍ 7 ကိုနှိပ်ပါ။ အခမဲ့စားသုံးနိုင်သောအစားအစာများနှင့် လျှော့စျေးပေးထားသောအစားအစာများကို ရရှိနိုင်ရန်အတွက် သင့်တွင် သင့်ကလေး၏အရည်အချင်းပြည့် မီမှုနှင့်ပတ်သက်၍ စိုးရိမ်ပူပန်မှုများရှိပါက သို့မဟုတ် အိမ်ထောင်ဦးစီးကိုပြောင်းလိုပါက သို့မဟုတ် ကတ်ထုတ်ပေးရန်အတွက် အသုံးပြုရမည့် အီးမေးလ်လိပ်စာကိုပြောင်းလိုပါက ကျေးဇူးပြု၍ သင့်ကျောင်း သား၏စာသင် ကျောင်းသို့ဆက်သွယ်ပေးပါ။